



# الجمعية العربية للجراحة العصبية PAN ARAB NEUROSURGICAL SOCIETY



## جائزة الدكتور خلف المطيري للبحث العلمي Prof. Khalaf Al-Mouteary Award for Scientific Research

The award in memory of Dr. Khalaf Al-Mutairi expresses gratitude and appreciation for the doctor, who played a significant role in founding and supporting the Arab Society since its inception until his death. We also remember his role in publishing the Pan Arab Journal of Neurosurgery.

Therefore, the Arab Society of Neurosurgery Council decided to establish this scientific activity in his memory, which will continue with each conference of the Pan Arab Society.

إن جائزة المرحوم الدكتور خلف المطيري هي جائزة تعبر عن العرفان والجميل للمرحوم والذي كان له الدور الكبير في تأسيس الجمعية العربية ورعايتها منذ تأسيسها حتى مماته ولا ننسى دوره في إصدار المجلة العربية للجراحة العصبية لذلك قرر مجلس الجمعية العربية للجراحة العصبية تخليداً لذكرى الدكتور خلف المطيري أحداث هذا النشاط العلمي والذي سيستمر مع انعقاد كل مؤتمر للجمعية العربية .

شروط وأحكام التقديم على الجائزة تنص على:

Terms and Conditions for Applying to the Award Competition:

- 1) The research must be new, not older than three years from the date of preparation, and its content should not have been published before.
- 2) The researcher's name, title, and address should be placed directly under the research title in both Arabic and English.
- 3) On a separate sheet, the title of the research, the author's name, and their scientific title should be written along with abstracts of the research in both Arabic and English, each not exceeding 50 words. The researcher should be no older than 35 years.
- 4) Four copies of the research must be sent, typed on a computer using Word, double-spaced on 20x30 cm paper with a normal margin and on one side of the paper. The copies should be accompanied by a PDF file.
- 5) The research paper should not exceed 30 pages, including diagrams, footnotes, and references.
- 6) A list of references should be placed at the end of the research on a separate sheet or sheets, arranged alphabetically.
- 7) Submitted research papers will be evaluated within a month to determine their suitability for publication and for entering the competition.
- 8) Research papers will not be returned to their authors.
- 9) The Training Committee of the Arab Society will, with the help of experts in scientific research, select the best three research papers.
- 10) Research papers should be sent before the date of the Arab Society of Neurosurgery Conference.
- 11) Research papers should be sent to the Chairman of the Training Committee of the Arab Society of Neurosurgery at the following email: [agkiwan@yahoo.com](mailto:agkiwan@yahoo.com).
- 12) The results of the best three research papers will be announced one month before the conference.
- 13) The three winners will be invited to the conference to present a lecture on their research.
- 14) Scientific Research Award: accommodation, registration, and \$1000 for the first prize, \$500 for the second prize, and \$400 for the third prize.

- 1 - أن يكون البحث جديداً لا يتجاوز 3 سنوات من تاريخ اعداده ولم ينشر مضمونه من قبل .
- 2 - يوضع اسم الباحث وصفته وعنوانه باللغتين العربية والانكليزية تحت عنوان البحث مباشرة .
- 3 - يكتب على ورقة مستقلة عنوان البحث واسم صاحبه وصفته العلمية مع ملخصين عن البحث وباللغتين العربية والانكليزية على أن لا يتجاوز كل منهما 50 كلمة , وعلى أن لا يتجاوز عمر الباحث 35 سنة .
- 4 - ترسل أربع نسخ من البحوث منضدة على الحاسوب على برنامج وورد بحيث تترك مسافتان بين الأسطر على ورق قياسه 30×20 سم بهامش عادي وعلى وجه واحد من الورقة وترفق النسخ بملف pdf
- 5 - يجب أن لا يتجاوز عدد صفحات البحث /30/ صفحة بما فيها الرواسم والحواشي وقائمة المراجع .
- 6 - توضع قائمة بالمراجع في آخر البحث على ورقة أو أوراق مستقلة وفق الابدجية .
- 7 - تخضع البحوث المقدمة للتقويم شهر لبيان مدى صلاحيتها للنشر أولاً ولدخول المسابقة ثانياً .
- 8 - لاتعاد البحوث إلى أصحابها .
- 9 - تقوم لجنة التدريب في الجمعية العربية والاستعانة بمن له الخبرة بالبحوث العلمية لاختيار أفضل ثلاثة أبحاث .
- 10 - ترسل البحوث قبل من موعد انعقاد مؤتمر الجمعية العربية للجراحة العصبية .
- 11 - ترسل الأبحاث إلى رئيس لجنة التدريب في الجمعية العربية للجراحة العصبية على البريد الإلكتروني التالي [agkiwan@yahoo.com](mailto:agkiwan@yahoo.com) .
- 12 - تعلن نتائج أفضل 3 أبحاث قبل شهر من المؤتمر .
- 13 - يتم دعوة الفائزين الثلاثة إلى المؤتمر وتقديم محاضرة بالبحث .
- 14 - جائزة البحث العلمي : الاستضافة والاقامة والتسجيل و1000 دولار للبحث الفائز الأول و500 دولار للبحث الفائز الثاني و 400 دولار للبحث الفائز الثالث .

رئيس لجنة التدريب في الجمعية العربية للجراحة العصبية

Chairman of the Training Committee of the Pan Arab Neurosurgical Society

الدكتور عبدالغفار كيوان

Dr. Abdul Ghafar Kiwan

[agkiwan@yahoo.com](mailto:agkiwan@yahoo.com)